
Divisi� d'opinions amb pol�mica pel Pla d'Usos de Temporada

de Roses

L'oposici� en bloc acusa l'equip de govern d'haver-lo aprovat amb

"nocturnitat i secretisme"

L«oposici� ha fet la roda de premsa a peu dret.

L'aprovaci� en Junta de Govern delPla d'Usos de Temporada

2017-2021 el desembre del 2016 ha fet saltar guspires a Roses tres

mesos despr�s i l'oposici� en bloc, amb el supor t d'algunes entitats

del poble, denuncia ara que la tramitaci� no ha estat correcta, i

que s'ha fet "amb nocturnitat i secretisme".

Ball de rodes de premsa aquest dilluns, 27 de mar�, primer de l'alcaldessa, Montse Mindan, per defensar la

gesti� del govern municipal en aquest assumpte, i mitja hora m�s tard dels representants de l'oposici� (ERC,

PSC, PP, C's i UMdC) per reprovar l'actuaci� deCiU i Gent del Poble.

I el mateix dilluns, celebraci� al vespre del ple ordinari amb m�s expectaci� que de costum, ja que a l'entrada de

la casa consistorial es va concentrar un grup de veins "enfadats" tamb� per l'aprovaci� del Pla d'Usos de

Temporada.

Els grups municipals de l'oposici� exposen: "Que el pla d'usos de Roses per al per�ode 2017-2021 va ser aprovat

per la Junta de Govern Local el passat 27 de desembre, sense haver estat debatut i treballat pr�viamentamb la

resta de grups i ni tant sols haver-ne donat comptes posteriorment al Ple Municipal, malgrat haver transcorregut

tres mesos des d'aquesta data i malgrat que des d'alguns grups de l'oposici� s'han formulat en diverses ocasions

preguntes al govern sobre aquest assumpte en les sucessives sessions plenaries."

Els por taveus pol�tics de l'oposici� han reclamat la celebraci� d'un ple extraordinari dedicat a aquest tema i en el

qual han previst: "Reprovar a l'actual Govern Municipal per l'actuaci� poc transparent en aquest assumpte i la

falta de lleialtat institucional cap a la majoria d«integrants del Ple Municipal."

L'alcaldessa de Roses, Montse Mindan, ha donat la cara per l'equip de govern en aquest assumpte i ha volgut

desmentir que aquest document s'hagi aprovat "amb secretisme i nocturnitat". En aquest sentit, ha informat que

"el Pla d'Usos de Temporada (PUT), ha estat aprovat per la Junta de Govern Local el desembre de 2016, de la

qual cosa s'inform� a l'oposici� el mateix desembre, i que es va fer per Junta de Govern com sempre, ja que



aquest �s l'�rgan municipal al qual li correspon l'aprovaci� per delegaci� de l«alcaldessa".

Montse Mindan ha explicat que, per tant, s'ha realitzat de manera id�ntica (per Junta de Govern), que en

l'aprovaci� dels Plans d'Usos dels anys 2008, 2009 i 2010 (sota govern PSC-PP- ICV- GIR ) i el Pla d'Usos

2012-2016 sota govern CIU i PP.

Montse Mindan ha refor�at la seva tesi mostrant les actes de les sessions plen�ries de gener i febrer de 2017, en

les quals a les preguntes efectuades pel regidor Valdera, el regidor Carles P�ramo contestava sobre l'aprovaci�

del pla d'usos que ja havia tingut lloc al desembre 2016. Demostrava aix� que en el plenari consta, tant a gener

com a febrer, inter�s pol�tic a l'entorn del tema.
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